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De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de Staatssecretaris van Defensie over de behoeftestelling van het 
project «Vervanging Close-In Weapon System» (Kamerstuk 27 830, nr. 
220). 
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Nr. Vraag 
1 Hoe verhoudt dit wapensysteem zich tot de Evolved Sea Sparrow 

Missile (ESSM) Block 2?Hoe verhoudt het gebruik van de Goalkee-
per zich momenteel tot de ESSM Block 1? In welke situaties wordt 
welk wapensysteem gebruikt? 

2 Kunt u aangeven of er gezocht wordt naar een Military Off The 
Shelf (MOTS) systeem, daar dit in de A-brief niet duidelijk naar 
voren komt? Zo ja, in hoeverre wordt er rekening mee gehouden 
dat het systeem pas in de tweede helft van het volgende decen-
nium operationeel moet worden en vanaf dan nog geruime tijd 
mee moet kunnen? 

3 In hoeverre is energieverbruik meegenomen in de besluitvorming 
voor de behoeftestelling voor het project? 

4 Welke energiecriteria zijn gehanteerd bij de behoeftestelling voor 
dit project en in hoeverre dragen zij bij aan het doel om in 2030 de 
afhankelijkheid van fossiele brandstoffen met 20% terug te dringen 
ten opzichte van 2010? 

5 Houdt u bij de besluitvorming over de vervanger van de Goalkee-
per nadrukkelijk rekening met het belang van werkgelegenheid in 
Nederland? Klopt het dat het Goalkeepersysteem de afgelopen 
jaren veel werkgelegenheid in Nederland heeft opgeleverd? Deelt u 
tegen die achtergrond de mening dat geprobeerd moet worden om 
bij de afbouw en uiteindelijke vervanging van dit systeem getracht 
moet worden tot een contract te komen dat, indien het nieuwe 
systeem niet in Nederland wordt geproduceerd, dit systeem in elk 
geval, bijvoorbeeld middels een onderhoudscontract, werkgele-
genheid in Nederland oplevert? Zo nee, waarom niet? 

6 Zijn er bedrijven in Nederland die een vervangend systeem zouden 
kunnen ontwikkelen? Zo ja, gaat u daarmee in gesprek? 

7 Zijn er andere dan financiële redenen waarom u afziet van de 
vervanging van de Goalkeeper op de Luchtverdedigings- en 
Commanadofregatten, nu deze thans al niet meer opgewassen is 
tegen de snelste wapens? Erkent u dat er voor een langere periode 
een zwak punt in de verdediging ontstaat van deze fregatten? 

8 Worden laserwapens overwogen? Bent u bereid het onderzoek 
hiernaar te intensiveren?
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